
 

KUMLA		PBK 

																																																																				PROTOKOLL				Styrelsemöte	med		lagkapt. 
																																																																																															23.01.05.	Landahls	Cafe 
 
																																																																					Närvarande:		Claes-Göran	Eskilsson,	Ulf	Öberg					 
																																																																																													Jocke	Röhnisch,	Inger	Bädicker			 
																																																																																													Ingvar	Sandberg,	Inger	Petersson 
																																																																																													Marianne	Fahlén,	Dagny	Larsson 
 
1			Claes-Göran	öppnade	mötet	med	att	hälsa	samtliga	välkomna. 
 
2			Mötet	godkände	dagordningen	samt	protokoll	från	senaste	styrelsemötet. 
 
3			Mötet	valde	Claes-Göran	till	ordförande.	Jocke	valdes	till	sekreterare	och 
					Ulf	till	justerare. 
 
4			Claes-Göran	informerade	om	att	bowlinghallen	i	Askersund	gått	i	konkurs. 
					Var	,	när	och	hur	deras	matcher	kommer	att	spelas	får	framtiden	visa. 
 
					Claes-Göran	har	ordnat	så	att	det	finns	en	app	till	Swish	på	klubbens	konto 
					som	man	kan	scanna	vid	betalning. 
 
5			Kumla	PBK´s	tillgångar	per	dagens	datum		=		52.521:00	kr.	Det	finns	fortfarande 
					obetalda	reseräkningar	för	bortamatcher. 
 
					Annandagspelet	flöt	på	bra.	Det	blev	36	startande	par.	Det	blev	fort	fullbokat 
					för	spel	så	mötet	hoppas	att	klubben	kan	ordna	med	spel	även	detta	år. 
 
6			KM	hemma	är	bokat	till	vecka	8	i	Kumla	Bowlinghall.	Det	blir	4	serier	utan	Hcp. 
																					Måndag		20		februari		kl		8.30 
																					Tisdag						21						“									kl			8.30 
																					Onsdag				22						“									kl		8.30 
																					Torsdag			23						“									kl		9.30			och			11.00 
 
					Gällande	spel	i	påsk	så	återkommer	tävlingskommitten	angående	detta. 
 
					Inger	föreslog	att	det	skall	bildas	en	ringkedja	för	lagen		5	till	8.		Det	skall		göra 
					det	lätta	när	det	finns	problem	med	att	bemanna	lagen	för	match. 
					Även	använda	Jimmy	mer	som	tillbringar	mycket	tid	i	bowlinghallen. 
 

7			Övriga	frågor:					Jocke	frågade	om	klubben	kunde	ordna		nya	eller	fler	rutiner	för 
																																			att	kunna	sälja	fler	Sverigelotter	vid	hemmamatcher. 

 
																																			Det	har	kommit	nya	matchtröjor.	De	medlemmar	som	köpt 

																																			en	tröja	med	plasttext	på	ryggen	får	byta	till	ny	gratis. 
 
																																			Frågan	kom	upp	gällande	vilken	typ	av	Hcp	som	skall	gälla	vid 



																																			våra		interna	tävlingar.		Skall	det	räknas	på	alla	matcher	eller 
																																			bara	på	hemmamatcherna?			 
 
8			Nästa	möte	är	bokat	till	torsdagen	den	2	mars	kl	10.00	i	Bowlinghallen. 
 
9			Cleas-Göran	tackade	samtliga	närvarande	och	förklarade	mötet	avslutat. 
					Alla	fick	njuta	av	kaffe	och	smörgås	samt	en	trevlig	pratstund. 
 
 

Kumla	23.01.05 
Sekreterare																																																																															Ordförande 
 
																																																							Justeringman 
Jocke	Röhnisch																																																																									Claes-Göran	Eskilsson 
 
																																																								Ulf		Öberg 
 

	


